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Protokół Nr VIII/53/2023 

z LIII sesji Rady Gminy w Rakszawie 

z dnia 31 lipca 2023 r. 

 

Sala narad Urzędu Gminy w Rakszawie. 

Obecni według załączonej listy obecności. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Marcin Bardjan, powitał wszystkich 

zebranych, po czym stwierdził, że w sesji bierze udział 13 radnych, co stanowi quorum i Rada 

może podejmować wiążące uchwały. Pan Przewodniczący powiedział, iż radni otrzymali 

proponowany porządek obrad. Następnie zapytał, czy ktoś chce wprowadzić zmiany do 

porządku obrad. W związku z tym, że ani Wójt ani radni nie zaproponowali zmian do porządku 

obrad Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

 

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Gminy 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z działań podejmowanych w okresie między 

sesjami 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji Rady Gminy 

7. Informacja o stanie ładu, porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy 

Rakszawa - udział w sesji przedstawiciela Policji oraz Komendanta Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Rakszawie 

8. Informacja o działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rakszawie 

9. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Branżowej Szkoły I Stopnia w Rakszawie 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych im. 

Bolesława Żardeckiego w Rakszawie 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/241/21 Rady Gminy Rakszawa z 

dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą „Publiczny 

Żłobek w Rakszawie” 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Szkolnemu Schronisku Młodzieżowemu 

"RAKOWISKO" w Rakszawie 

13. Wnioski i zapytania radnych 

14. Sprawy różne 

15. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu trzeciego porządku obrad tj. 

przyjęcia protokołu z LII sesji Rady Gminy. Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z LII 

sesji, w związku z tym, że radni nie zgłosili uwag poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

z LII sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 11  
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„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 2  

Przewodniczący Rady Gminy uznał punkt trzeci porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 4 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu czwartego porządku obrad  

tj. informacji Przewodniczącego Rady Gminy z działań podejmowanych w okresie między 

sesjami.  

Pan Przewodniczący powiedział, iż w minionym okresie uczestniczył w zakończeniu 

Półkolonii Językowej w ZSTG Rakszawa. Ponadto wraz z Panem Wójtem uczestniczyli w 

spotkaniu z emerytami byłymi pracownikami ZSTG Rakszawa.  Pan Przewodniczący spotykał 

się i rozmawiał z Panem Wójtem, z Zastępcą Wójta, był w stałym kontakcie z radnymi, z 

dyrektorami szkół, z sołtysem Rakszawy Dolnej. Przewodniczący Rady Gminy uznał punkt 

czwarty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 5  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu piątego porządku obrad 

tj. sprawozdania Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Wójt przywitał obecnego na sesji Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Łańcucie 

inspektora Jana Węgrzyna oraz wszystkich zaproszonych gości. Powiedział, że ostatnio był na 

uroczystości XXX-lecia istnienia Policji Państwowej w Komendzie Policji w Łańcucie. 

Podziękował Komendantowi Policji za zaproszenie na tę uroczystość. Następnie powiedział, 

że w okresie między sesjami Rady oprócz bieżącego administrowania Gminą zajmował się 

głównie realizacją inwestycji gminnych takich jak budowa i remonty dróg, budowa sieci 

kanalizacyjnej w Gminie. Szczególnie dużo uwagi poświęcił remontom i inwestycjom 

oświatowym ze względu na okres wakacyjny, który sprzyja tego rodzaju działalności. Pan Wójt 

powiedział, że więcej na temat realizowanych inwestycji gminnych powie w punkcie 14. 

porządku obrad tj. w sprawach różnych odpowiadając na pytania radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, po czym uznał punkt piąty porządku 

obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 6  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu szóstego porządku obrad 

tj. sprawozdania Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji Rady Gminy, 

o przybliżenie tego tematu poprosił Panią Sekretarz. Pani Sekretarz powiedziała, iż na 

poprzedniej sesji zostały podjęte trzy uchwały dotyczące zgody na przyjęcie darowizny 

nieruchomości lub sprzedaży nieruchomości. W tej sprawie jest kompletowana dokumentacja 

w celu zawarcia aktów notarialnych. Następna uchwała dotyczyła opinii jednostek 

pomocniczych do celów ustalenia maksymalnej liczby punktów sprzedaży napojów 

alkoholowych. Uchwała ta została już opublikowana w dzienniku urzędowym Województwa 

Podkarpackiego. Sekretarz zaapelowała do sołtysów, aby zwoływali już zebrania sołeckie w 

celu zaopiniowania konkretnych punktów sprzedaży napojów alkoholowych. Kolejna uchwała 

Rady dotycząca opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego jest w trakcie realizacji. 

Uchwały dotyczące zmian w zakresie placówek oświatowych podjęte na ostatniej sesji Rady 

będą procedowane również na dzisiejszej sesji Rady ze względu na konieczność wprowadzenia 

zmian w ich treści.  
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Uchwała w sprawie pomocy finansowej  dla Powiatu Łańcuckiego jest w trakcie realizacji m. 

in. została zawarta umowa w tej sprawie. 

Kolejne uchwały tzw. okołobudżetowe zostały wykonane poprzez wprowadzenie zmian do 

budżetu Gminy oraz wieloletniej prognozy finansowej Gminy na lata 2023-2031. 

Ostatnie uchwały Rady podjęte na poprzedniej sesji dotyczące absolutorium dla Wójta za rok 

2022, wotum zaufania dla Wójta za rok 2022, raportu o stanie Gminy za rok 2022 oraz 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy za rok 2022 są wykonane już z chwilą ich 

podjęcia. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Pani Sekretarz, po czym uznał punkt szósty 

porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad 7  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu siódmego porządku obrad 

tj. informacji o stanie ładu, porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Rakszawa 

- udział w sesji przedstawiciela Policji oraz Komendanta Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Rakszawie. 

Najpierw głos zabrał przedstawiciel Policji Państwowej – Zastępca Komendanta Powiatowego 

Policji w Łańcucie młodszy inspektor Jan Węgrzyn. Przedstawił dane statystyczne dotyczące 

przestępstw i wykroczeń, które miały miejsce w 2022 roku na terenie gminy Rakszawa. 

Stwierdził, że najwięcej było wykroczeń związanych z ruchem drogowym. Zwrócił uwagę też 

na wykroczenia przeciwko obyczajności (ekshibicjonizm), co miało miejsce w lesie Brzeźnik 

w Rakszawie. Sprawca został ustalony m. in. dzięki sygnałom ze strony kobiet. Komendant 

zaapelował o montaż kamer monitoringu w miejscach publicznych w Rakszawie.  

W temacie kradzieży mienia to najwięcej było kradzieży drzewa w lesie.  

W temacie  bójek i pobić odnotowano trzy takie zdarzenia, jeden sprawca stwarzający 

zagrożenie dla klientów sklepu został zatrzymany i aresztowany, co zlikwidowało problem. 

Zanotowano stosunkowo dużo oszustw internetowych. Ponad 60% wszystkich oszustw 

dotyczyło niewydania towaru pomimo dokonania zapłaty. 

Zanotowano kilkanaście przestępstw przeciwko rodzinie tj. znęcania się nad członkami 

rodziny, stosowanie przemocy w rodzinie itp. Komendant zwrócił uwagę na zmianę przepisów 

w tym zakresie, które obecnie lepiej chronią ofiary przemocy domowej. Zaapelował do kobiet 

doświadczających przemocy domowej o zgłaszanie takich przypadków na Policję.  

Na tym Komendant zakończył sprawozdanie. Dane sprawozdawcze przedstawione przez 

Komendanta stanowią załącznik do niniejszego protokołu.   

Następnie Komendant Powiatowy Policji odpowiadał na pytania radnych.  

Głos zabrał radny Bogdan Kłosowski, który zadał dwa pytania: 

1) Pytanie w sprawie wysepek i  przejść dla pieszych w Rakszawie naprzeciwko Szkoły 

Podstawowej Nr 1 w Rakszawie – kto wnioskował o wytyczenie tych przejść oraz czy 

Policja opiniowała  lokalizację tych przejść w zakresie bezpieczeństwa ruchu 

drogowego? 

Komendant odpowiedział, że nie zna sprawy, ale się rozezna w Komendzie i udzieli 

odpowiedzi w terminie późniejszym. 

2) Pytanie dotyczące kradzieży drzewa w lesie – dlaczego większość spraw o kradzież 

drzewa w lesie kończy się odmową wszczęcia postępowania karnego?  

Komendant wyjaśnił, że sformułowanie „brak znamion czynu zabronionego” oznacza 

po prostu brak kradzieży drzewa. Jest tak np. wtedy gdy w lesie nie ma wyznaczonych 

granic nieruchomości i sprawca dokonuje wycinki sądząc, że wycina na swojej działce. 

Każda taka sprawa jest wnikliwie badana przez funkcjonariuszy Policji. Jeśli nie ma 

dowodów na kradzież to sprawa kończy się odmową wszczęcia postępowania karnego. 
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Strona pokrzywdzona ma jednak zawsze możliwość złożenia zażalenia na taką 

odmowę. W takiej sytuacji sprawa zostanie jeszcze raz zbadana i wyjaśniona przez 

innych policjantów. 

Następnie głos zabrał radny Stanisław Piersiak pytając czy ustalono sprawców kradzieży siatki 

ogrodzeniowej w Wydrzu i czy są to miejscowi sprawcy? Komendant odpowiedział, że jest to 

prawda, bo sprawcy kradzieży siatki zostali ustaleni i są to miejscowi sprawcy. 

Z kolei głos zabrał radny Janusz Waniowski pytając o problem tzw. dopalaczy na terenie gminy 

Rakszawa? Odpowiadając na to pytanie Komendant stwierdził, że problem dopalaczy na terenie 

Gminy Rakszawa nie występuje, gdyż nie zanotowano przypadków zatrucia dopalaczami. 

Podobnie jest na terenie całego Powiatu Łańcuckiego. Obecnie problemem nie są dopalacze, 

ale narkotyki głównie marihuana i mefedron. Na terenie gminy Rakszawa problem zażywania 

narkotyków nie jest jednak duży, gdyż w całym roku 2022 zanotowano jedynie dwa przypadki 

zażycia narkotyków. 

Następne pytanie zadał Wójt pytając o odpowiedzialność sprawców zniszczenia znaków 

drogowych? Komendant odpowiedział, że zarówno usuwanie jak i niszczenie znaków 

drogowych jest karalne co najmniej grzywną za wykroczenie. Każdy przypadek jest jednak 

rozpatrywany indywidualnie prze Sąd. Pan Wójt zwrócił uwagę, że sprawca usunięcia lub 

zniszczenia znaku drogowego musi się liczyć także z odpowiedzialnością za przyczynienie się 

do wypadku drogowego mającego związek z brakiem znaku drogowego. 

Na tym zakończyły się pytania do Komendanta Policji. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Komendantowi Policji za przedstawienie 

sprawozdania na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego za rok 2022 i udzielił 

głosu Prezesowi Zarządu Oddziału Gminnego Związku OSP RP w Rakszawie Panu Pawłowi 

Suszek.  

Prezes Paweł Suszek przedstawił informację dotyczącą działalności jednostek OSP z terenu 

gminy Rakszawa za rok 2022. Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Następnie Prezes Suszek odpowiadał na pytania radnych i Wójta dotyczących m.in. usuwania 

gniazd os, pszczół i szerszeni oraz remontu remizy OSP w Rakszawie. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Prezesowi Suszkowi, po czym uznał punkt 

siódmy porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad 8.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu ósmego porządku obrad 

tj. informacji o działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rakszawie. Głos zabrała 

Pani Krystyna Kiełbasa – p. o. Kierownik GOPS w Rakszawie. Sprawozdanie z działalności 

GOPS w Rakszawie za rok 2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie Pani Kierowniczka odpowiadała na pytania radnych i Wójta dotyczących m.in. 

asystentów osób niepełnosprawnych. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Pani Krystynie Kiełbasie za przedstawienie 

sprawozdania, po czym uznał punkt ósmy porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dziewiątego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w w sprawie likwidacji Branżowej Szkoły I Stopnia w Rakszawie. Poprosił 

Panią Dyrektor CUW w Rakszawie Jadwigę Wiśniowską  o przybliżenie sprawy. Pani Dyrektor 

powiedziała, że w ramach Zespołu Szkół Tekstylno – Gospodarczych w rejestrze była 

Branżowa Szkoła I Stopnia, żeby ją wygasić potrzebne jest podjęcie uchwały  takiej treści. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Pani Dyrektor, po czym zapytał, czy radni chcą 
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zabrać głos.  W związku z tym, że radni nie zabrali głosu Przewodniczący zamknął dyskusję, a 

następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie likwidacji Branżowej Szkoły I Stopnia w 

Rakszawie 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała numer LIII/417/23 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 31 lipca 2023 roku w sprawie likwidacji Branżowej Szkoły I 

Stopnia w Rakszawie, odczytał jej treść, po czym uznał punkt dziewiąty porządku obrad za 

wyczerpany.  

 

Ad 10 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dziesiątego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Tekstylno-Gospodarczych im. 

Bolesława Żardeckiego w Rakszawie. Poprosił Panią Dyrektor CUW w Rakszawie Jadwigę 

Wiśniowską  o przybliżenie sprawy. Pani Dyrektor powiedziała, że uchwała w sprawie  

rozwiązania ZSTG jest dopełnieniem formalności związanych z wygaszeniem Zespołu Szkół 

Tekstylno-Gospodarczych z dniem 31 sierpnia 2023 r. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Pani Dyrektor, po czym zapytał, czy radni chcą 

zabrać głos.  W związku z tym, że radni nie zabrali głosu Przewodniczący zamknął dyskusję, a 

następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Tekstylno-

Gospodarczych im. Bolesława Żardeckiego w Rakszawie. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała numer LIII/418/23 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 31 lipca 2023 roku w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół 

Tekstylno-Gospodarczych im. Bolesława Żardeckiego w Rakszawie., odczytał jej treść, po 

czym uznał punkt dziesiąty porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad 11  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu jedenastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/241/21 Rady Gminy Rakszawa z dnia 

29 czerwca 2021 r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą „Publiczny Żłobek 

w Rakszawie”. Poprosił Panią Dyrektor CUW w Rakszawie Jadwigę Wiśniowską  o 

przybliżenie sprawy. Pani Dyrektor powiedziała, że w/w uchwała zmieniająca jest konieczna 

ze względu ustalenia kontroli, która miała miejsce w Żłobku. W Żłobku musi być powołana 

Rada Rodziców. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Pani Dyrektor, po czym zapytał, czy radni chcą 

zabrać głos.  W związku z tym, że radni nie zabrali głosu Przewodniczący zamknął dyskusję, a 

następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/241/21 Rady 

Gminy Rakszawa z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod 

nazwą „Publiczny Żłobek w Rakszawie”. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 
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„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała numer LIII/419/23 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 31 lipca 2023 roku w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/241/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej 

pod nazwą „Publiczny Żłobek w Rakszawie”, odczytał jej treść, po czym uznał punkt jedenasty 

porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad 12 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dwunastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie nadania Statutu Szkolnemu Schronisku Młodzieżowemu 

"RAKOWISKO" w Rakszawie. Poprosił Panią Dyrektor CUW w Rakszawie Jadwigę 

Wiśniowską  o przybliżenie sprawy. Pani Dyrektor powiedziała, że w/w uchwała jest konieczna 

ze względu na wydzielenie Schroniska „Rakowisko” ze struktury likwidowanego ZSTG. 

Schronisko od 1 września 2023 r. będzie funkcjonowało jako samodzielna jednostka 

organizacyjna gminy Rakszawa. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Pani Dyrektor, po czym zapytał, czy radni chcą 

zabrać głos.  W związku z tym, że radni nie zabrali głosu Przewodniczący zamknął dyskusję, a 

następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie nadania Statutu Szkolnemu Schronisku 

Młodzieżowemu "RAKOWISKO" w Rakszawie. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała numer LIII/420/23 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 31 lipca 2023 roku w sprawie nadania Statutu Szkolnemu 

Schronisku Młodzieżowemu "RAKOWISKO" w Rakszawie, odczytał jej treść, po czym uznał 

punkt dwunasty porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad 13 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu trzynastego porządku obrad 

tj. wnioski i zapytania radnych. Pan Przewodniczący zapytał, czy radni chcą zabrać głos w tym 

punkcie. W związku z tym, że radni nie zabrali głosu zamknął dyskusję, po czym uznał punkt 

trzynasty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad 14 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu czternastego porządku obrad                     

tj. sprawy różne. Głos zabrał Pan Wójt. Powiedział, że tak jak zapowiedział wcześniej w tym 

punkcie obrad omówi główne inwestycje realizowane obecnie prze Gminę. W temacie 

oświetlenia ulicznego wyjaśnił, że skrócenie godzin świecenia latani ulicznych na terenie 

Gminy wynika z konieczności oszczędzania energii elektrycznej. Jest to obowiązek wynikający 

z ustawy sejmowej. Jednocześnie powiedział, że lampy uliczne będą się świeciły dłużej jak 

tylko zostaną uzyskane obowiązkowe oszczędności w zużyciu energii elektrycznej. Ponadto 

Gmina sukcesywnie wymienia żarówki w lampach ulicznych na tzw. led-owe. To też daje 

wymierne oszczędności. 
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Następnie Pan Wójt omówił problemy związane z przebudową drogi powiatowej Węgliska-

Trzeboś. Podkreślił, że jest to zadanie powiatowe, jednakże realizowane w porozumieniu z 

gminą Rakszawa. Powiedział, że Gmina Rakszawa przeznaczyła na ten cel dwa miliony 

złotych. Pozostałe środki wyłożył Powiat Łańcucki. Natomiast Gmina Sokołów Młp. nie 

uczestniczy w finansowaniu tej inwestycji. Wójt zdementował informacje jakoby inwestycja 

miała zostać przerwana ze względu na brak zabezpieczenia pieniędzy na budowę. Inwestycja 

zostanie zakończona i rozliczona  jeszcze w bieżącym roku 2023.  Pytania w sprawie 

konkretnych rozwiązań technicznych przebudowywanej drogi, m.in. dot. jej szerokości czy też 

jej odwodnienia należy kierować do Zarządu Dróg Powiatowych w Łańcucie, który odpowiada 

za tę inwestycję. Więcej informacji na temat tej inwestycji, w tym konkretne dane liczbowe 

będzie podanych w najbliższym numerze Kuriera Rakszawskiego.  

Inna inwestycja drogowa tj. przebudowa drogi powiatowej Rakszawa-Brzóza Stadnicka -

Żołynia jest realizowana przez Powiat Łańcucki z udziałem finansowym gminy Rakszawa i 

gminy Żołynia. Po otwarciu ofert przetargowych okazało się, że koszty tej inwestycji są dużo 

większe niż pierwotnie planowano. W związku z tym ograniczony został zakres tej inwestycji 

m.in. zrezygnowano z budowy chodników przy tej drodze. Niemniej jednak inwestycja ma być 

zrealizowana jeszcze w tym roku kalendarzowym. Natomiast budowa chodników przy tej 

drodze będzie realizowana w przyszłym roku jako osobne zadanie inwestycyjne.  

W temacie wodociągów i kanalizacji Pan Wójt powiedział, że zarówno w tym jak i w przyszłym 

roku będą wykonywane przydomowe szamba (tam gdzie nie ma jeszcze sieci kanalizacyjnej) 

oraz wymieniane hydranty.  

W temacie opłaty za wywóz śmieci Pan Wójt powiedział, że w naszej gminie mamy nie 

najwyższe, jak to niektórzy piszą w internecie, ale najniższe stawki opłaty śmieciowej w 

Powiecie Łańcuckim. Jednocześnie Wójt powiedział, że system odbioru śmieci bezpośrednio 

od domów nie będzie w najbliższym czasie zmieniany.  

W temacie opłat za wodę i ścieki Wójt powiedział, że co roku jest dopłata do pierwszej grupy 

taryfowej odbiorców ścieków. Natomiast wysokie ceny za odbiór nieczystości płynnych są 

skutkiem braku własnej oczyszczalni ścieków w Rakszawie. Gdyby wcześniej taka 

oczyszczalnia w Rakszawie powstała mielibyśmy możliwość obniżenia kosztów odbioru 

ścieków. Obecnie jednak musimy uczestniczyć w kosztach przesyłania naszych ścieków do 

oczyszczalni w Łańcucie. 

Następnie Wójt odniósł się do zarzutu braku możliwości zamieszczania komentarzy na stronie 

gminy Rakszawa na facebook-u. Stwierdził, że zablokowano taką możliwość ze względu na za 

konieczność ochrony rzetelności informacji prezentowanej na stronie Gminy. Podkreślił, że w 

internecie na różnych forach internetowych jest rozpowszechnianych wiele nieprawdziwych 

lub zmanipulowanych informacji na temat działalności Gminy i Wójta. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos w tym punkcie. Głos zabrała 

radna Zofia Młodkowska. Omówiła sprawę budowy drogi Rakszawa Mościny w kierunku 

Cegielni. Powiedziała, że jeśli ta droga nie powstanie to jest to wina samych mieszkańców, 

którzy nie mogą się porozumieć w tej sprawie. Ona jako radna robi co może, ale drogi nie 

można wybudować wbrew mieszkańcom. Podziękowała radnym i Panu Wójtowi za to, że w 

końcu jest realizowana przebudowa głównej drogi na Kątach tj. drogi powiatowej Węgliska-

Trzeboś. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos w tym punkcie.  W związku z 

tym, że nikt nie zabrał głosu uznał punkt czternasty porządku obrad za wyczerpany.  
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Ad 15 

 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął LIII sesję Rady Gminy. Obrady trwały od godz. 1005 do godz. 1222.   
 

 

Protokołował: Paweł Bolesławski 

 

   

Zatwierdził: 

Marcin Bardjan 

Przewodniczący Rady Gminy 


